
Verslag milieuraad 18 maart 2021 (online vergadering via Teams) 

 

1. Goedkeuring vorig verslag (19/11/2020) – zie bijlage 

 

Geen opmerkingen bij het verslag. 

 

2. Mededelingen van de dienst – schepen (zie toelichting als bijlage meegestuurd bij uitnodiging) 

 

 

3. Uit de werkgroepen 

a) Werkgroep Natuur (verslag werd als bijlage meegestuurd) 

 

De datum voor de huiszwaluwwandeling werd aangepast van 2 mei naar 16 mei. De grootte 

van de groepen is beperkt tot 25 personen en inschrijven is noodzakelijk. 

 

Verder waren er geen opmerkingen op het verslag 

 

b) Werkgroep burgemeestersconvenant 

 

Ontwerp van antwoord van de milieuraad werd bezorgd door een lid van de milieuraad.  

 

Iemand licht het ontwerp van antwoord kort toe:  

Op het ontwerp werd er al een reactie bezorgd door de milieudeskundige met een suggestie 

om te ijveren om koolstofneutraal gas van een aantal bedrijven op het industrieterrein op het 

gasnet te laten injecteren. Momenteel worden deze gasreserves door de bedrijven gebruikt als 

bron om elektriciteit te maken zonder gebruik van vrijgekomen warmte. 

 

In de Vlaamse Klimaatstrategie 2050 staat er ook de ambitie om dit mee te nemen in het 

klimaatplan 2050. Daarom is het nuttig om dit ook op te nemen in het burgemeestersconvenant. 

 

Een lid van de milieuraad vraagt nog wat extra duiding rond de suggestie van het gebruik van 

gas. Iemand anders licht toe dat een aantal bedrijven, waar er door de processen (bio)gas 

wordt geproduceerd, momenteel gas gebruiken om via warmtekrachtkoppeling (WKK) 

elektriciteit op te wekken. Hierbij gaat het grootste gedeelte van de energie verloren als warmte. 

Indien het bedrijf geen warmtevraag heeft gaat deze warmte verloren. Indien dit ‘overtollig’ gas 

op het gasnet kan geïnjecteerd worden zou dit veel efficiënter kunnen gebruikt worden, vb. via 

stookinstallaties.  

 

Een lid van de milieuraad vraagt of er een zicht is op welke manier de bedrijven momenteel dit 

methaan gebruiken. De duurzaamheidsambtenaar licht toe dat de meeste bedrijven inderdaad 

dit methaan gebruiken voor hun WKK. Dit is vaak niet efficiënt omdat deze bedrijven geen 

warmtevraag hebben waardoor een groot deel van de energie verloren gaat.  

 

Een lid van de milieuraad werpt op of er geen mogelijkheid is om tussen deze bedrijven 

onderling gas uit te wisselen aangezien de meeste bedrijven met een productie van methaan 

geclusterd zijn op het industrieterrein. De duurzaamheidsambtenaar licht toe dat dit inderdaad 

een mogelijkheid kan zijn. Daarnaast kunnen deze wkk ook gebruikt worden als warmtebron 

voor een warmtenet. In het verleden heeft een van de bedrijven met een grote productie aan 

methaan contact opgenomen in kader van een eerder project (GOW ieper). In dit geval was de 

productie van dit bedrijf te groot waardoor dit via het tankstation nooit snel genoeg kon gebruikt 

worden. Daarom wordt dit momenteel nog gebruikt als energiebron voor hun WKK ( ook onder 

impuls van de groenestroom certificaten). Voor een aantal bedrijven is de productie van gas 



zelf groter dan de eventuele warmtevraag via WKK. Iemand haalt aan dit in deze gevallen de 

opslag, gekoppeld aan uitwisseling, een veel efficiënter gebruik van deze energiebron zou zijn. 

Dit kan dan piekvragen van elektriciteit of warmte opvangen. Dit in combinatie met 

warmtenetten is zeker een project dat in het kader van de burgemeestersconvenant verder 

onderzocht dient te worden. 

 

De stagiair van de milieudienst zal hier verder opwerken. Er kan bij een volgende milieuraad 

een toelichting gegeven worden door de stagiair over de stand van zaken van zijn onderzoek. 

 

Opmerking van lid milieuraad: Indien dit een advies rechtstreeks aan het CBS is, zou het nuttig 

kunnen zijn om dit advies beknopter te maken met een aantal duidelijke speerpunten. Iemand 

anders licht toe dat dit ontwerp in eerste plaats een antwoord is op de vraag van de 

duurrzaamheidsambtenaar  aan de verschillende adviesraden. 

 

Daarnaast stelt men zich ook de vraag of het nuttig is om de industrie als thema toe te voegen, 

aangezien het onduidelijk is in hoeverre de stad een invloed kan uitoefenen op dit thema. Een 

lid van de milieuraad verwijst naar de Vlaamse klimaatstrategie 2050. In dit document is een 

groot deel van de acties gebaseerd op stimuleren en sensibiliseren. Indien er enkel 

maatregelen worden opgenomen die kunnen worden afgedwongen dan zal de beoogde CO2-

reductie vermoedelijk niet haalbaar zijn.  

 

Een ander lid van de milieuraad wijst er ook op dat het belangrijk is om het actieplan voldoende 

te baseren op cijfers om op die manier te kunnen inschatten hoeveel iedere actie zal bijdragen 

tot het behalen van de beoogde reductie. Acties mogen geen doelstellingen op zich zijn, maar 

maatregelen om een bepaalde doelstelling te behalen. Daarnaast stelt men zich ook de vraag 

hoe correct de cijfers zijn over de besparing (25%) van de huishoudens tussen 2011 en 2018. 

Men wijst erop dat dit cijfer overeenkomt met de beschikbare cijfers van zowel de provincie en 

van Vito. Deze relatief grote besparing is vermoedelijk het gevolg van verbeterde isolatiegraad, 

plaatsen van zonnepanelen en het vernieuwen van verouderde stookinstallaties.  

 

De duurzaamheidsambtenaar licht de verdere timing van het burgemeestersconvenant toe. Het 

is de bedoeling om voor de zomer een eerste ontwerp klaar te hebben. Indien mogelijk zou er 

ook nog een bevraging worden uitgestuurd naar de burgers. Dit zou gebeuren in samenspraak 

met Ecolife. Hiervoor kunnen er eventueel in september nog infomomenten georganiseerd 

worden.  

 

 

 

4. Stand van zaken: 

a. Statuten milieuraad  

Vanuit Velt en Natuurpunt zijn er al een aantal kandidaten voorgesteld.  De voorzitter haalt aan 

dat gezien de lage opkomst bij de huidige vergadering er hopelijk met de vernieuwing van de 

milieuraad een nieuwe start kan zijn. 

 

b. Scholencampus Veurnseweg: iemand licht het ontwerp RUP Scholencampus toe dat werd 

besproken op de Gecoro. Het RUP dient te worden goedgekeurd door de gemeenteraad van 3 

mei. Na deze goedkeuring zal dit in openbaar onderzoek gaan waarna er opmerkingen kunnen 

geformuleerd worden. 

Er volgt nog een presentatie die ter beschikking wordt gesteld van alle raadsleden en een 

toelichting in de volgende vergadering. 

 



 

 

 

 

 

 

5. Varia 

- Natuurpunt werd uitgenodigd om te worden betrokken bij het Complex project verbinding Ieper-Veurne. 

Vanuit Natuurpunt zal er hier vermoedelijk niet op ingegaan worden omdat ze bij hun oorspronkelijk 

standpunt blijven. De vraag was of er vanuit de milieuraad ook een betrokkenheid zal zijn. Een lid van de 

milieuraad wijst er op de dat uitnodiging werd gericht aan Natuurpunt en dat de milieuraden van de 

betrokken gemeenten niet werden uitgenodigd voor een eerste verkenningsfase. Het is ook aangewezen 

dat Natuurpunt ingaat op de uitnodiging want anders zullen hun bezorgdheden niet worden 

meegenomen. 

 

- Met de actiegroep voor de windmolens zal er werk gemaakt worden van een startvergadering.  

 

 

Verslaggeving, 

 

 


